
ЧЕРКАСЬКА МІСЬКА РАДА 
Дев’яте скликання
ПРОТОКОЛ № 63

засідання постійної комісії з питань бюджету та економічного розвитку

Від 21 грудня 2022 р.

.... .......... ..  - .... .... — ----  Початок роботи 12.00 год.
Кінець роботи 13.30 год. 
Кімн. 206 міськвиконкому

Всього членів постійної комісії: 15

з них:
- присутні на засіданні: Гладкий Г.А., Маслянко О.А., Діскант Р.В., Друмашко В.Г.,

Євпак В.М., Кудактін С.В., Бандура І.В., Пустовар В.В. 
Шабатура С.В., Казарян Н.П., Мелікова О.П.

-  прийшли із запізненням:
-  відсутні: Замирайло О.А., Мушієк А.М., Карась П.М., Мельник О.О.
-  залишили зал засідань:
Запрошені та присутні:

Харенко Т.І. - директор департаменту фінансової політики
Белов Б.О. - директор департаменту освіти та гуманітарної політики
Отрешко С.В. -  в.о. директора департаменту житлово-комунального комплексу
Данченко Є.М. -  директор департаменту соціальної політики
Панченко В.В. -  заступник директора департаменту архітектури та містобудування
Удод І.І. -  директор департаменту економіки та розвитку
Кульчиковський В.Е. -  директор департаменту охорони здоров'я та медичних послуг 
Агапова О.М -  депутат міської ради 
Рубан С.Л. -  депутат міської ради

1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2021 № 
16-22 «Про бюджет Черкаської міської територіальної грома
ди на 2022 рік (23576000000)»

Інформує: Харенко Т.І. -  директор департаменту фінансової політики

Доповідач Харенко Т.І. озвучила пропозиції департаменту фінансової 
політики від 14.12.2022 №1568/18-06, від 20.12.2022 №1606/18-06,
від 20.12.2022 №1609/18-06 (додаються). Озвучила пропозиції департаменту 
соціальної політики від 15.12.2022 №22355/28-5/01-9, від 19.12.2022 
№№12384/28-5/10-9, 12408/28-5/10-9, 12411/28-5/10-9 (додаються).

Директор департаменту освіти та гуманітарної політики Белов Б.О. 
озвучив пропозицію департаменту освіти та гуманітарної політики щодо пере
розподілу коштів загального та спеціального фонду відповідно до листа від
20.12.2022 №1839-12-4/1 (додається).
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Заступник директора департаменту житлово-комунального комплексу 
Отрешко С.В. озвучив пропозицію щодо перерозподілу коштів на ремонт до
ріг у сумі 8,5 млн.грн. (додається).

За проект рішення з урахуванням озвучених пропозицій голосували: 
«за» - 9

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення з пропозиціями (додаються).

2. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 27.01.2020 № 
2-5678 “Про затвердження Програми соціально-економічного 
і культурного розвитку міста Черкаси на 2020-2022 роки”

Інформує: Удод І.І. -  директор департаменту економіки та розвитку

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення з урахуванням пропозицій, підтри
маних до уточнення міського бюджету (додаються). 
Голосували» «за» - 9.

3. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 25.11.2020 № 
2-6405 «Про затвердження міської Програми пільгового жит
лового кредитування учасників антитерористичної операції/ 
операції об’єднаних сил і бійців добровольців, які брали уч
асть у захисті територіальної цілісності та державного суве
ренітету на Сході України та членів їх сімей в м. Черкаси на 
2021-2025 роки»

Інформує: Отрешко С.В. -  в.о. директора департаменту житлово-
комунального комплексу

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення
Голосували: «за» - 9.

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до програми надання підтримки внутріш
ньо переміщеним та/або евакуйованим особам у м.Черкаси у 
зв’язку із введенням воєнного стану на 2022 рік

Інформує: Данченко Є.М. -  директор департаменту соціальної політики

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення
Голосували: «за» - 9.
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5. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Черкаської міської ради від 
09.12.2021 №15-17 «Про затвердження Комплексної програми 
соціальної підтримки захисників державного суверенітету та 
незалежності України і членів їх сімей - жителів м.Черкаси на 
2022-2024 роки»

Інформує: Данченко Є.М. -  директор департаменту соціальної політики

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення 
Голосували: «за» - 9.

6. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми розвитку земельних відносин 
та використання і охорони земель в м.Черкаси на 2019-2023 
роки, затвердженої рішенням Черкаської міської ради від 
21.03.2019 №2-4224

Інформує: Панченко В.В. -  заступник директора департаменту архітек
тури та містобудування

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення 
Голосували: «за» - 9.

7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 13.12.2019 № 
2-5395 «Про затвердження Програми розвитку містобудівного 
кадастру міста Черкаси на 2020-2024 роки»

Інформує: Панченко В.В. -  заступник директора департаменту архітек
тури та містобудування

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення 
Голосували: «за» - 9.

8. СЛУХАЛИ: Про бюджет Черкаської міської територіальної громади на 
2023 рік (23576000000)

Інформує: Харенко Т.І. -  директор департаменту фінансової політики

Доповідач Харенко Т.І. озвучила:
- пропозицію департаменту фінансової політики від 20.12.2022 №1608/18-06 
(додається);
- пропозицію департаменту освіти та гуманітарної політики від 15.12.2022 
№1827-12-4/1 у сумі 95 690 тис.грн. (додається).
- пропозицію департаменту освіти та гуманітарної політики від 13.12.2022 
№1804-12-4/1 (додається).
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Директор департаменту освіти та гуманітарної політики Белов Б.О. 
озвучив пропозицію департаменту освіти та гуманітарної політики від
15.12.2022 №1830-12-4/1 щодо збільшення загального фонду на 
16 349 тис.грн. для облаштування укриттів в ДНЗ та ЗОНІ, за що голосували: 
«за» - 10.

Підтримано.

Депутат Діскант Р.В. запропонував перерозподілити ці кошти із Про
грами підтримки укриттів.

Доповідач Харенко Т.І. озвучила пропозицію департаменту охорони 
здоров'я та медичних послуг від 13.12.2022 №1509/14-06-01, від 13.12.2022 
№1508/14-06-01 (додаються).

Директор департаменту охорони здоров'я та медичних послуг Кульчи- 
ковський В.Е. уточнив пропозицію департаменту охорони здоров'я та медич
них послуг: медикаменти -  60 млн.грн., оплата праці дитячої стоматологічної 
поліклініки -  3 690 млн.грн., та 10 млн.грн. на муніципальні премії, 
10 млн.грн. на надання медичних послуг.

Депутатами запропоновано департаменту охорони здоров'я та медичних 
послуг розробити відповідні зміни до програми на ЗО млн.грн.

Директор департаменту охорони здоров'я та медичних послуг Кульчи- 
ковський В.Е. уточнив пропозицію від 13.12.2022 №1508/14-06-01 передбачи
ти 10 млн.грн. на І квартал. Підтримано пропозицію департаменту охорони 
здоров'я та медичних послуг від 13.12.2022 №1508/14-06-01 та
№1509/14-06-01 (додаються).

Доповідач Харенко Т.І, озвучила:
- пропозиції департаменту соціальної політики від 15.12.2022 №12341/28- 
5/01-10, від 20.12.2022 №12412/28-5/01-10 (додаються);

пропозицію департаменту економіки та розвитку від 14.12.2022 б/н; від
20.12.2022 б/н щодо коштів на КП «Інститут розвитку міста та цифрової тран
сформації» (додається);
- пропозицію департаменту архітектури та містобудування від 20.12.2022 
№6361 (додається);

пропозицію департаменту управління справами та юридичного забезпечення 
від 20.12.2022 щодо збільшення видатків на 560 тис.грн на придбання 
комп'ютерів (додається);

пропозицію департаменту «ЦНАП» щодо збільшення видатків на 
200 тис.грн. на придбання комп'ютерів (додається);
- пропозицію департаменту житлово-комунального комплексу шодо виділення 
коштів у сумі 27900 тис.грн. та 10 000 тис.грн. (додається);



- пропозицію департаменту житлово-комунального комплексу щодо збіль
шення видатків на 265 тис.грн. на відшкодування відсотків за користування 
кредитами по програмі підтримки ОСББ;
- пропозицію департаменту житлово-комунального комплексу щодо збіль
шення видатків на 1710 тис.грн. на боротьбу з амброзією;
- пропозиція департаменту житлово-комунального комплексу щодо збільшен
ня видатків на 18 млн.грн. на програму пільгового житлового кредитування 
учасників АТО/ООС і бійців добровольців та членів їх сімей.

За озвучені пропозиції голосували: «за» - 10.
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Підтримано.

Заступник директора департаменту житлово-комунального комплексу 
Отрешко С.В. запропонував 85,4 млн.грн. передбачити в загальному фонді на 
Програму підтримки ЗСУ, за що голосували: «за» - 10.

Підтримано.

Заступник директора департаменту житлово-комунального комплексу 
Отрешко С.В. озвучив пропозицію виділити 4 млн.грн. на фінансову підтрим
ку КП «Міськсвітло» на ремонт та утримання мереж зовнішнього освітлення, 
за що голосували: «за» - 10.

Підтримано.

За проект рішення в цілому з озвученими пропозиціями за рахунок збі
льшення доходів та зменшення резервного фонду голосували: «за» - 10.

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення з пропозиціями (додаються).

9. СЛУХАЛИ: Про затвердження міської цільової програми сприяння
співвласникам багатоквартирних будинків в підготовці жит
лового фонду м. Черкас до опалювального сезону в умовах 
воєнного стану на 2022-2023 роки

Інформує: Отрешко С.В. - заступник директора департаменту житлово-
комунального комплексу

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення
Голосували: «за» - 9.

9. СЛУХАЛИ: Про затвердження міської цільової програми реалізації захо- 
дів цивільного захисту населення та території Черкаської мі
ської територіальної громади на 2023-2026 роки
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Інформує: Отрешко С.В. - заступник директора департаменту житлово-
комунального комплексу

Депутат Діскант Р.В. запропонував передбачити кошти по програмі на І 
квартал.

За погодження проекту рішення голосували: «за» - 2.

Не підтримано.

За пропозицію винести проект рішення на розгляд сесії голосували: «за»
- 9 .

Підтримано.

ВИРІШИЛИ: Винести проект рішення на розгляд сесії.

Голова комісії

Секретар Інна Бандура


